
Županijski nogometni savez Varaždin održao redovnu izvještajnu skupštinu

15.3.2024.

Županijski nogometni savez Varaždin održao je svoju redovnu izvještajnu skupštinu na 

kojoj su, između ostalih, prisustvovali predsjednik Hrvatskog nogometnog saveza Marijan 

Kustić, župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, saborski zastupnik Siniša Jenkač, te 

gradonačelnici i načelnici s područja Varaždinske županije.

Predsjednik ŽNS-a Varaždin Nenad Horvatić okupljenima je podnio izvještaj o radu u 

protekloj godini te se zahvalio Hrvatskom nogometnom savezu, Varaždinskoj županiji, kao 

i svim gradovima i općinama na podršci oko realizacije projekta i programa ŽNS-a.

- Naša brojnost i naš sustav naša su najveća snaga. 6.200 registriranih igrača, od čega 

3.400 mlađih od 18 godina, 3.200 odigranih utakmica u godinu dana, a ono što je posebno

bitno i što smo uspjeli zahvaljujući svima u klubu, načelnicima i gradonačelnicima, da u 

prva tri stupnja, u elitnoj prvoj i drugoj županijskog ligi igramo svi s pet kategorija i to je 

jedan veliki uspjeh. To nam pokazuje da smo kroz nogometne centre uspjeli sačuvati djecu

i jedan smo od rijetkih saveza u Hrvatskoj koji to uspjeva. Također, svaki vikend na 



utakmicama, pored igrača, sudaca, trenera, delegata, navijača, u pogonu je oko 10.000 

ljudi i time smo zasigurno jedna od najvažnijih udruga koja djeluje na području 

Varaždinske županije. Ponosni smo također što su sve investicije završene i možemo reći 

kako su temeljne potrebe ovog ciklusa riješene. Svi vi ste jedan dio tog sustava i svima se 

zahvaljujem – rekao je predsjednik ŽNS Varaždin Nenad Horvatić.

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak naglasio je kako su Varaždinska županija i 

Sportska zajednica Varaždinske županije ove godine zaključili  Ugovor o financijskoj 

potpori Sportskoj zajednici Varaždinske županje vrijedan 280.000 eura.

- Podatak da se prije 15-tak godina za Sportsku zajednicu Varaždinske županije izdvajalo 

svega 15.000 eura, samo govori koliko nam je važan sport. Kad pogledamo strukturu 

izdataka više od polovice tog iznosa namijenjeno je za rad s djecom i mladima, a kada 

gledamo izdatke prema sportovima trećina ih je namijenjeno nogometu. Brigu vodimo i oko

edukacije trenera koji rade s mladima za čiji razvoj je itekako važno da su pod stručnim 

vodstvom. Naglasak je stavljen i na izgradnju i održavanje sportskih objekata. Ono što 

nam je cilj, a vjerujem da ga možemo i ostvariti, to je da za sport u 2027. godinu izdvojimo 

milijun eura – rekao je župan Stričak čestitavši Županijskom nogometnom savezu i 

njegovom vodstvu na postignutim rezultatima.

Čestitkama se pridružio i predsjednik Hrvatskog nogometnog saveza Marijan Kustić.

- Županijski nogometni savez Varaždin jedan je od primjera kako se treba raditi i kako se 

radi. Ono što me veseli je ulaganje u infrastrukturu, kao i suradnja klubova s općinama, 

gradovima i županijom. Pred nama je sad izgradnja kampa Hrvatskog nogometnog 

saveza. Mislim da to HNS, naša reprezentacija, naši igrači i svi koji su dali svoj obol 

dobrim rezultatima u nogometu zaslužuju – zaključio je Kustić.



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 


